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Protokół  nr XXII/08 
 
z obrad XXII sesji Rady Miasta Ełku, która odbyła się w dniu 18 marca 2008 roku  
w godzinach  1100    - 1503    w sali konferencyjnej Urzędu Miasta w Ełku. 
W obradach uczestniczyło 23 radnych,  na ogólny stan 23 (lista obecności w załączeniu  
do protokółu).   
  
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji,  stwierdzenie prawomocności. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
3. Zmiany w porządku obrad. 
4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta dotyczące  bieżącej działalności. 
5. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku za rok 

2007. 
6. Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Ełku za rok 2007. 
7. Podjęcie uchwał  w  sprawach: 

1) zmian w budżecie miasta na 2008 rok, 
2) zawarcia porozumienia z Powiatem Ełckim dotyczącym przyjęcia zadania                        
z zakresu administracji publicznej na rzecz kultury, 
3) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zwanego „Ełk – 
Nadjeziorna”, 
4) przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
osiedla „Kajki” w Ełku, 
5) zmiany uchwały o gospodarowaniu nieruchomościami stanowiącymi przedmiot 
własności i przedmiot użytkowania wieczystego Gminy Miasta Ełku, 
6) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji  przedszkolom niepublicznym, 
7) zmiany nazwy Przedszkola Samorządowego Nr 3 w Ełku, 
8) zmieniająca uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze 
inkasa oraz określenia wynagrodzenia za inkaso. 
 

8. Opinia w sprawie projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk obejmującego teren położony w 
obrębach Guzki, Mołdzie, Pistki. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Oświadczenia i wolne wnioski.  
11. Zakończenie obrad. 
 

Do punktu –1- 
Na wstępie sesji został odegrany hejnał Miasta Ełku. 
Przewodniczący  Rady   Waldemar Pieńkowski powitał wszystkich zebranych                      

i otworzył XXII sesję Rady Miasta Ełku.  Stwierdził prawomocność obrad.  
 

 Do punktu –2- 
Przewodniczący  Rady Miasta  Waldemar Pieńkowski poprosił o zgłaszanie 

uwag, zastrzeżeń do protokołów nr XXI/08 z dnia 26 lutego 2008 roku. 
W związku z brakiem zastrzeżeń Przewodniczący  Rady  Miasta Waldemar 

Pieńkowski stwierdził, że radni przyjęli protokół nr XXI/08 z dnia 26 lutego 2008 roku. 
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Do punktu –3- 
 Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poprosił o  uwagi lub 
wnioski do rozesłanego porządku obrad.  
 Prezydent Miasta T.Andrukiewicz zgłosił wniosek  o uzupełnienie porządku 
obrad w punkcie 7 o  podpunkt 8) z tematem - podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę                        
w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz określenia 
wynagrodzenia za inkaso. 
  Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
  Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski poddał pod głosowanie 
wniosek zgłoszony przez Prezydenta Miasta wyżej zacytowany; 22 głosami „za” - 
jednomyślnie „za” radni przyjęli wniosek. W trakcie głosowania nieobecny  radny  
Przekop T. 

 Następnie Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski  poddał pod 
głosowanie propozycję porządku obrad z uwzględnieniem powyższego wniosku; 
22 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach wstrzymujących  radni przyjęli 
porządek posiedzenia jak wyżej.  W trakcie głosowania nieobecny  radny  Przekop T. 

 
 

 Do punktu –4- 
 Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Ełku w okresie od dnia               
21 lutego 2008 r. do dnia 13 marca 2008 r., w załączeniu do protokołu. 

Prezydent Miasta T.Andrukiewicz w uzupełnieniu informacji na piśmie 
przedstawił działania, jakie podejmowane były w ostatnim czasie.  
  
Do punktu –5- 

 Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku za 
rok 2007, w załączeniu do protokołu. 
 W zastępstwie Pani Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku 
powyższe sprawozdanie referowała Pani Maria Ścierańska.  
 Radny T.Bińczak  prosił o analizę i więcej informacji na temat udzielanej pomocy 
rodzinom objętym pomocą w naszym mieście. Podzielił sie opinią wyniesiona ze  szkoły. 
Otóż nagminne zdarza się w Ełku, że dziećmi zajmują się dziadkowie lub jeden rodzic, 
gdyż rodzice wyjeżdżają za pracą poza granic kraju.  Prosi, aby pomyśleć  o jakimś 
programie wsparcia takich dzieci, ponieważ te dzieci z własnej i nieprzymuszonej woli 
często nie są w stanie wypełniać swoje obowiązki szkolne.  
 W związku z brakiem formalnych zastrzeżeń i wniosków do przedłożonego 
sprawozdania,  Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski stwierdził, że Rada 
Miasta zapoznała się ze  sprawozdaniem z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Ełku za rok 2007. 
  

Do punktu –6- 
 Komendant Straży Miejskiej Krzysztof Skiba omówił sprawozdanie z działalności 
Straży Miejskiej w Ełku za rok 2007. Sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 
 Nie wniesiono formalnych wniosków i zastrzeżeń. 
 Przewodniczący Rady Miasta Waldemar Pieńkowski stwierdził, że Rada Miasta 
zapoznała się ze  sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Ełku za rok 2007. 
 
Do punktu –7- 
1) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2007, w załączeniu do 
protokołu. 
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  Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz dokonał prezentacji proponowanych 
zmian w budżecie. Omówił autopoprawkę do przedłożonych zmian w budżecie miasta, 
zgodnie z pismem z dnia 11 marca  2008 r.  stanowiącą załącznik do protokołu. 
Następnie  wniósł  o podjęcie uchwały.   
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku T.Makowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
> Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji Tomasz Przekop poinformował, 
że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
> Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Idzi Podwojski poinformował, 
że komisja zapoznała się z projektem uchwały. 
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały z uwzględnieniem 
wniosku o wyłączenie ze zmian w budżecie miasta w części dotyczącej wydatków 
MOSiR zwiększenia w § 4010 wynagrodzenia osobowe.  
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, 
że komisja pozytywnie zaopiniowała zmiany w budżecie miasta. 
  Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz wyjaśnił, że płace w tej jednostce są 
bardzo niskie. Zwrócił się z prośbą o przyjęcie autopoprawki. 
 Radny Jerzy Czepułkowski zaapelował, aby dać szansę  MOSiR i postawił 
wniosek przeciwny do wniosku Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie wniosek dot. 
wykreślenia w § 4010 – wydatki MOSiR. Za wnioskiem głosowało 3 radnych, „przeciw” 
15, wstrzymało się od głosu 5 radnych. Wniosek radni odrzucili. 
  W  związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał 
pod głosowanie projekt uchwały w sprawie jak wyżej; 17 głosami „za”, przy 2 głosach 
„przeciw”  i 4 głosach wstrzymujących  radni podjęli Uchwałę  Nr XXII/210/08                  
w sprawie  zmian w budżecie miasta Ełku na 2008 rok. Uchwała w załączeniu do 
protokołu.  
 

*   *   * 
2) Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Ełckim dotyczącym 
przyjęcia zadania z zakresu administracji publicznej na rzecz kultury, w załączeniu do 
protokołu. 
  Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny W.Paczkowska poinformowała, 
że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
> Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji Tomasz Przekop poinformował, 
że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
> Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 Nie podjęto dyskusji. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie podjęcie 
uchwały   w sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy  0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzymujących – jednomyślnie „za”  radni podjęli Uchwałę Nr XXII/211/08                       
w sprawie zawarcia porozumienia z Powiatem Ełckim dotyczącym przyjęcia 
zadania   z zakresu administracji publicznej na rzecz kultury. Uchwała  w załączeniu 
do protokołu. W trakcie głosowani nieobecni  radni: E.Palczewski i Siemienkiewicz K.     
 

*  *  * 
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3) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego zwanego „Ełk – Nadjeziorna”,  w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek dokonał prezentacji projektu uchwały               
i wniósł o jej podjęcie. 
 Radny Ireneusz Dzienisiewicz przypomniał radnym, że temat znany jest od co 
najmniej trzech lat. Zwrócił uwagę, że radni zmienią miejscowy plan zagospodarowania 
przestrzennego zwanego „Ełk – Nadjeziorna”, pod konkretna osobę. Ponadto są 
wywierane presje na radnych, aby została podjęta uchwała. Wypowiedział się przeciw 
zaproponowanej zmianie w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego 
zwanego „Ełk – Nadjeziorna”oraz przeciw podjęciu niniejszej uchwały. 
 Radny R.Baranowski zacytował zapisy ze studium uwarunkowań                        
i kierunków zagospodarowania. Uważa, że proponowane rozwiązanie w projekcie 
uchwały nie są  zgodne z przyjętym studium.  
 Radny Idzi Podwojski zgłosił wnioski o zapisanie: 
– w § 8 podpunkt 10) dopuszczalnej wysokości zabudowy  maks.12 m, 
– dopuszczalnej zabudowy  ilość kondygnacji maks. 3 kondygnacje. 
Ponadto zdaniem radnego należy wykreślić wyrazy „lub rzeki Ełk” w § 8 podpunkt 15). 
 Radny E.Palczewski zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji i przystąpienie do 
głosowania. Niniejszy wniosek radni przyjęli w głosowaniu; 9 głosami „za”, przy 5 
głosach „przeciw” i 7 głosach wstrzymujących. 
 Następnie Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski zaproponował głosowanie 
wniosku dot.  maks. wys. zabudowy i maks. dopuszczalnej zabudowy ilości kondygnacji.
  
 Naczelnik Wydziału AGG Sławomir Chilicki wyjaśnił, że jeśli Rada przyjmie 
zgłoszone wnioski, projekt uchwały łącznie z planem trafi do ponownego wyłożenia. 
 Radny W.Kwiatkowski – zasadny jest wniosek radnego Podwojskiego. Są  
również  wnioski osób mieszkających w pobliżu o zmniejszenie dopuszczalnej zabudowy  
ilości kondygnacji z 4 do maks. 3 i zmniejszenie wysokości kalenicy z 16 m. na 12. 
Radny nie rozumie dlaczego nie chcemy uwzględnić wniosków mieszkańców w tym 
temacie. 
  Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał 
pod głosowanie wnioski, kolejno: 
1) wniosek dot. dopuszczalnej wysokości zabudowy  maks.12 m, i dopuszczalnej 
 zabudowy  ilość kondygnacji maks. 3 kondygnacje; 9 głosami „za”, przy 13 głosach 
 „przeciw” i 1 głosie wstrzymującym radni wniosek odrzucili. 
2) Wniosek dot. wykreślenia wyrazów „lub rzeki Ełk” w § 8 podpunkt 15);                        
 7 głosami „za”, przy 9 głosach „przeciw” i 7 głosach wstrzymujących radni wniosek 
 odrzucili. 
 Radny M.Andruszkiewicz zgłosił wniosek o głosowanie jawne imienne nad 
podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego zwanego „Ełk – Nadjeziorna”. Wniosek radni przyjęli w głosowaniu;              
11 głosami „za”,  przy 4 głosach „przeciw” i 8 głosach wstrzymujących. 
 W związku z powyższym wnioskiem Przewodniczący Rady Miasta 
W.Pieńkowski przeprowadził głosowanie jawne imienne, wzywając imiennie radnych 
według listy obecności do oddania głosu: 
1. Andruszkiewicz Michał – przeciw 
2. Baranowski Romuald – przeciw 
3. Bińczak Tomasz – za 
4. Czepułkowski Jerzy Mieczysław  – za 
5. Dudzis Krzysztof – przeciw 
6. Dzienisiewicz Ireneusz – przeciw 
7. Gróndwald Jan – za 
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8. Jędrkiewicz Zbigniew – wstrzymał się  
9. Kwiatkowski Wojciech Paweł – przeciw 
10. Makowski Tomasz – za 
11. Paczkowska Wioletta – za 
12. Palczewski Edward – za 
13. Pieńkowski Waldemar Paweł – za 
14. Podwojski Idzi Henryk – przeciw 
15. Przekop Tomasz – przeciw 
16. Romanowicz Krzysztof – za 
17. Siemienkiewicz Konrad – za 
18. Stradczuk Jan Ignacy – przeciw 
19. Szuliński Romuald – za 
20. Wielgat Jan – wstrzymał się 
21. Wilczyński Krzysztof – za 
22. Wisowaty Bogusław – za 
23. Zawadzki Adam Franciszek - przeciw 

 W związku z powyższym głosowaniem Przewodniczący Rady Miasta 
W.Pieńkowski ogłosił wynik głosowania, podając, że za podjęciem uchwały głosowało 
12 radnych, przeciw 9 radnych i 2  radnych wstrzymało się od głosu. Następnie 
Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że w wyniku głosowania jawnego imiennego 
radni podjęli Uchwałę Nr XXII/212/08 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego zwanego „Ełk – Nadjeziorna”. Uchwała                        
w załączeniu do protokołu.            
 

*   *   * 
4) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego osiedla „Kajki” w Ełku,   w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił projekt uchwały. 
  Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poinformował, że Komisja Mienia 
Komunalnego, Prawa i Porządku  zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały. 
 Nie wniesiono formalnych wniosków i zastrzeżeń. 
 Przewodniczący RM W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały                 
w sprawie jak wyżej; 16 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciw”  i 0 głosach 
wstrzymujących  radni podjęli Uchwałę Nr XXII/213/08  w sprawie przystąpienia do 
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla „Kajki”                  
w Ełku. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: 
T.Bińczak, I.Dzienisiewicz, K.Dudzis, I.Podwojski,  W.Paczkowska, T.Makowski, 
A.Zawadzki.         
 

*    *   * 
  

5)  Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały o gospodarowaniu nieruchomościami 
stanowiącymi przedmiot własności i przedmiot użytkowania wieczystego Gminy Miasta 
Ełku,  w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta W.Szelążek omówił projekt uchwały.  
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
> W związku z nieobecnością Przewodniczącego Komisji Mienia Komunalnego, Prawa               
i Porządku radny K.Siemienkiewicz poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie 
projekt uchwały. 



6 

>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.    
 Nie wniesiono formalnych wniosków i zastrzeżeń. 
 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie jak wyżej; 19 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach 
wstrzym.- jednomyślnie „za” radni podjęli Uchwałę Nr XXII/214/08 w sprawie zmiany 
uchwały o gospodarowaniu nieruchomościami stanowiącymi przedmiot własności i 
przedmiot użytkowania wieczystego Gminy Miasta Ełku. Uchwała w załączeniu do 
protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: T.Bińczak, T.Przekop, I.Podwojski, 
K.Romanowicz.      
  

*  *  * 
6)  Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji  
przedszkolom niepublicznym,  w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta  Artur Urbański  omówił i wniósł o odjęcie uchwały. 
Zgłosił autopoprawkę dot. literówek w załączniku nr 1. 
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Wioletta Paczkowska 
poinformowała, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały z uwzględnieniem 
autopoprawek wniesionych przez  Prezydenta. 
>  Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji T.Przekop poinformował, że 
komisja pozytywnie zaopiniowała.  
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.    
>  Zastępca Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Z.Jędrkiewicz 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.    
  Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Przewodniczący RM W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały              
w sprawie jak wyżej, z uwzględnieniem  autopoprawki wniesionej przez Prezydenta;             
21 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym.  radni podjęli Uchwałę 
Nr XXII/215/08 w sprawie  ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji  
przedszkolom niepublicznym. Uchwała w załączeniu do protokołu.W trakcie 
głosowania nieobecni radni: T.Bińczak, I.Podwojski.  
     

*   *   * 
7) Projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy Przedszkola Samorządowego Nr 3 w Ełku,  
w załączeniu do protokołu. 
 Zastępca Prezydenta Miasta  Artur Urbański  omówił i wniósł o odjęcie uchwały.  
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
> Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Rodziny Wioletta Paczkowska 
poinformowała, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  
>  Zastępca Przewodniczącego Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Z.Jędrkiewicz 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.    
  Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Przewodniczący RM W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały              
w sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym.  
radni podjęli Uchwałę Nr XXII/216/08 w sprawie  zmiany nazwy Przedszkola 
Samorządowego Nr 3 w Ełku. Uchwała w załączeniu do protokołu. W trakcie 
głosowania nieobecni radni:  I.Podwojski, K.Wilczyński.     



7 

 
*   *   * 

8) Projekt uchwały  zmieniający uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej 
w drodze inkasa oraz określenia wynagrodzenia za inkaso,  w załączeniu do protokołu. 
 Sekretarz Miasta  M.Radziłowicz  omówił i wniósł o odjęcie uchwały.  
 Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poprosił o przedstawienie opinii 
przez komisje: 
>  Zastępca Przewodniczącego Komisji Sportu, Turystyki i Rekreacji I.Dzienisiewicz 
poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała.  
>  Przewodniczący Komisji Budżetowej i Rozwoju Gospodarczego R.Baranowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.    
  Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
 Przewodniczący RM W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt uchwały              
w sprawie jak wyżej; 21 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw” i 0 głosach wstrzym.  
radni podjęli Uchwałę Nr XXII/217/08  zmieniającą uchwałę w sprawie zarządzenia 
poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz określenia wynagrodzenia za inkaso 
Uchwała  w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania nieobecni radni: T.Przekop, 
I.Podwojski.      

 
Do punktu -8- 
 Projekt Opinii w sprawie projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk obejmującego teren położony w obrębach 
Guzki, Mołdzie, Pistki, w załączeniu do protokołu  
 Naczelnik Wydziału AGG S.Chilicki omówił potrzebę wyrażenia opinii. 
 Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Prawa i Porządku T.Makowski 
poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie.   
Nie podjęto dyskusji i nie wniesiono zastrzeżeń. 
      Przewodniczący Rady Miasta W.Pieńkowski poddał pod głosowanie projekt opinii 
w sprawie jak wyżej; 22 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw”  i 0 głosach wstrzym.  
radni podjęli Opinię  w sprawie  projektu zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk obejmującego teren położony w obrębach 
Guzki, Mołdzie, Pistki.  Opinia w załączeniu do protokołu. W trakcie głosowania 
nieobecny radny I.Podwojski.      
 
Do punktu -9- 
 Radny Michał Andruszkiewicz zgłosił na piśmie interpelację w sprawie 
technologii budowy dróg w mieście. Interpelacja w załączeniu do protokołu. 

 
 Radny Ireneusz Dzienisiewicz zwrócił uwagę na problem z dostaniem się do 
lekarza medycyny sportowej. Radny zwraca się z prośbą, aby Prezydent Miasta 
uwzględnił  możliwość  współfinansowania dodatkowych godzin pracy lekarza.   

 
 Radny Wojciech Kwiatkowski - w związku z informacją o zwrocie części terenu                
(2.000 m)  Placu Jana Pawła II dla Gminy Żydowskiej, radny zwraca się z zapytaniem, 
czy zagrożone będzie wykonanie ronda na skrzyżowaniu przy Tęczowym Domu ? 
Budowa tego skrzyżowania jest niezbędna. 

 
 Radny Tomasz Makowski prosi o informację, ile Urząd Miasta podpisał umów 
cywilono-prawnych (umowa zlecenie , umowa o dzieło) i na jaką wartość w okresie od 
grudnia 2006 roku do marca 2008 roku ? 
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 Radny Tomasz Przekop w związku z Zarządzeniem Prezydenta Miasta Nr 490/08               
w sprawie zatwierdzenia do realizacji zadań samorządu miasta Ełku wybranych w 
ramach III naboru ofert Konkursu Dużych i Małych Grantów '2008, zwrócił się z 
zapytaniem, po co jest Komisja Grantowa, która przyznaje punkty. Przykład - Komisja 
przyznaje dla jednego wniosku 30 punktów, dla drugiego 28. Organizacja, której wniosek 
punktowany jest wyżej występuje o 6 tys zł, druga organizacja występuje o 5.100 zł. 
Komisja Grantowa dla lepiej ocenianego wniosku przyznaje 3000 tys. zł, a słabiej 
oceniany na 3.500 zł. Tymczasem Prezydent Miasta dla słabej ocenianego wniosku daje 
jeszcze  500 zł, czyli słabiej oceniany wniosek dostaje 4 tys. zł, a lepiej oceniany  
otrzymuje 3 tys. zł. Radny nie rozumie metody działania.  

 
 Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz zasygnalizował odpowiedzi na 
zgłoszone zapytania i interpealcje: 

– odnośnie technologii budowy dróg radny M.Andruszkiewicz otrzyma informację 
na piśmie, 

– wniosek dot. finansowania badań sportowców. Prezydent zapewnił, że działania                      
w zakresie, aby lekarz medycyny był bardziej dostępny zostały podjęte. Będzie 
dodatkowa umowa z NFZ. Niemniej, jeśli będzie potrzebne wsparcie miasta, to 
będziemy w tym partycypować. 

– Radnego W.Kwiatkowskiego zapewnił, że nie będzie zagrożona budowa ronda,                        
w związku z planowaną regulacją terenów z Gmina Żydowską na Placu Jana 
Pawła II. 

– Informacja na temat zawartych umów cywilo-prawnych zostanie przygotowana i 
radny T.Makowski  ją otrzyma. 

– Odnośnie dotacji dla organizacji pozarządowych, Prezydent Miasta przypomniał, 
że Komisja Grantowa ma dokonać oceny, a nie dokonać przydziału kwot. 
Komisja Grantowa może proponować kwoty, ale zgodnie z obowiązującymi 
przepisami prawa, Prezydent Miasta odpowiada za przydzielone kwoty. Prezydent 
Miasta wyjaśnił, że projekt lepiej oceniony może otrzymać mniej pieniędzy, 
ponieważ są inaczej konstruowane budżety. Niektóre organizacje składają 
wnioski na wydatki, których nie możemy dofinansować i często z tego wynikają 
rozbieżności. 

–  
Do punktu –10- 
 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski poinformował: 
– w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo firmy Warbus sp. zo.o., którego adresatem jest 

Starosta Ełcki. Zainteresowani radni mogą z tym pismem zapoznać się w Biurze 
Rady Miasta. 

– W nawiązaniu do wypowiedzi radnego T.Bińczaka z ostatniej sesji odnośnie pisma 
adresowanego do  Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji, w którym zdaniem 
radnego były  błędy stylistyczne,  Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że 
rozmawiał z radnym na drugi dzień i  radny stwierdził, że po dokładnym przejrzeniu 
poprawionego pisma, żadnych błędów nie znalazł. 

 
 Radny Tomasz Bińczak w imieniu członków Koalicyjnego Klubu Radnych Prawo                 
i Sprawiedliwość złożył wszystkim zebranym życzenia z okazji zbliżających się Świąt 
Zmartwychwstania Pańskiego. 
 
 Przewodniczący Rady Miasta  W.Pieńkowski przypomniał radnym o obowiązku 
złożenia oświadczeń majątkowy. Termin złożenia upływa 30 kwietnia 2008 roku.  
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Następnie w imieniu swoim i Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej złożył wszystkim 
zebranym najserdeczniejsze życzenia z okazji zbliżających się Świąt Wielkanocnych. 
 
 Prezydent Miasta Tomasz Andrukiewicz złożył życzenia świąteczne oraz 
przekazał wiązankę kwiatów i życzenia od samorządu miejskiego dla 
Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Edwarda Palczewskiego z okazji Jego imienin. 
 
Do punktu -11- 
 Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta Waldemar  
Pienkowski zamknął obrady XXII sesji Rady Miasta w dniu  18 marca 2008 roku                        
o godzinie 1503 . 
 
 
Protokołowała:  
              Przewodniczył obradom: 
Elżbieta Liziewska 
               Waldemar Paweł Pieńkowski           


